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Innspill:  

 Styremøtet før sommeren bør vurderes lagt til NTNUs Brusselkontor, slik at man kan få 
ytterligere informasjon om EU og hvilke muligheter som finnes.  

 


